
 

                        
Številka: 035/2023– 

                 Datum: 25. 9. 2023 
 
 

  Zapisnik seje Akademskega zbora UM Fakultete za varnostne vede  
 

Seja Akademskega zbora Fakultete za varnostne vede UM je bila 25. septembra 2023 ob 13.30. Na 
zboru je bilo prisotnih 22 od skupaj 27 visokošolskih učiteljev in znanstvenih sodelavcev, 1 od skupaj 
7 študentov, članov AZ, in 7 od skupaj 7 strokovnih delavcev, članov AZ.  
 
 
Dnevni red:                                              

1. Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
2. Volitve članov Senata UM FVV  
3. Volitve predsednika in namestnika predsednika Akademskega zbora UM FVV 
4. Varovanje osebnih podatkov 
5. Informacije vodstva  
6. Predlogi in pobude 

 
Predlagani dnevni red je bil soglasno potrjen. 
 
 

AD 1 
Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
Predsednik Akademskega zbora UM FVV prof. dr. Bojan Dobovšek je na kratko podal pregled vsebine 
zapisnika z zadnje seje Akademskega zbora UM FVV z dne 20. 6. 2023. Na zapisnik ni bilo podanih 
pripomb. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 1:  
Akademski zbor UM FVV soglasno potrjuje vsebino zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
z dne 20. 6. 2023. 
 

AD 2 
Volitve članov Senata UM FVV  
Predsednik Akademskega zbora UM FVV prof. dr. Bojan Dobovšek je predstavil postopek volitev 
članov Senata UM FVV. Dne 1. 9. 2023 je dekan UM FVV izdal sklep o razpisu postopka volitve članov 
Senata Fakultete za varnostne vede Univerze v Mariboru. Do roka, 21. 9. 2023, je bilo oddanih 6 
kandidatur, ki so bile pravočasne in popolne. Komisija za pritožbe je dne 22. 9. 2023 potrdila 
naslednji seznam kandidatov za člane Senata UM FVV: 
- področje KRIMINOLOGIJA: red. prof. dr. Gorazd Meško, 
- področje KRIMINALISTIKA: izr. prof. dr. Danijela Frangež,  
- področje POLICIJSKA DEJAVNOST IN VARNOSTNE VEDE: izr. prof. dr. Miha Dvojmoč, 
- področje INFORMACIJSKA VARNOST: izr. prof. dr. Simon Vrhovec, 
- področje PRAVO: prof. dr. Bojan Tičar, 
- področje DRUŽBOSLOVJE, HUMANISTIKA IN METODOLOGIJA: izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman. 
Volilno pravico imajo vsi člani Akademskega zbora UM FVV. Novi člani Senata UM FVV bodo izvoljeni 
za mandatno obdobje od 27. 10. 2023 do 26. 10. 2027. 
 
 



 

 

Na seji je bila imenovana volilna komisija v sestavi: pred. Bernarda Tominc (predsednica), Barbara 
Erjavec in Nejc Kotnik (študent), ki je izvedla tajne volitve. Komisija je po pregledu glasovnic 
ugotovila, da je glasovalo 22 članov Akademskega zbora UM FVV. Komisija je ugotovila, da so bili vsi 
kandidati soglasno izvoljeni v Senat UM FVV.   
SKLEP 2: 
Člani Akademskega zbora UM FVV so za člane Senata UM FVV za mandatno obdobje 27. 10. 2023 do 
26. 10. 2027 izvolili naslednje člane: prof. dr. Gorazd Meško, izr. prof. dr. Danijela Frangež, izr. prof. 
dr. Miha Dvojmoč, izr. prof. dr. Simon Vrhovec, prof. dr. Bojan Tičar in izr. prof. dr. Aleš Bučar 
Ručman. 
 
Pisno poročilo o volitvah članov Senata UM FVV je priloga zapisnika. 
 

AD 3 
Volitve predsednika in namestnika predsednika Akademskega zbora UM FVV 
Dne 1. 9. 2023 je dekan UM FVV izdal sklep o razpisu postopka volitve predsednika in namestnika 
predsednika Akademskega zbora Fakultete za varnostne vede Univerze v Mariboru. Do roka, 21. 9. 
2023, sta bili oddani 2 kandidaturi, ki sta bili pravočasni in popolni. Komisija za pritožbe je dne 22. 9. 
2023 potrdila kandidata za predsednika Akademskega zbora UM FVV, to je prof. dr. Bojan Dobovšek in 
kandidatko za namestnico predsednika Akademskega zbora UM FVV, to je izr. prof. dr. Katja Eman. 
Volilno pravico imajo vsi člani Akademskega zbora UM FVV. Mandat novega predsednika in 
namestnika predsednika Akademskega zbora UM FVV bo trajal od 4. 12. 2023 do 3. 12. 2027. 
Na seji je bila imenovana volilna komisija v sestavi: pred. Bernarda Tominc (predsednica), Barbara 
Erjavec in Nejc Kotnik (študent), ki je izvedla tajne volitve. Komisija je po pregledu glasovnic 
ugotovila, da je glasovalo 22 članov Akademskega zbora UM FVV. Komisija je ugotovila, da sta bila 
kandidata za predsednika in namestnika predsednika Akademskega zbora UM FVV soglasno izvoljena. 
SKLEP 3: 
Prof. dr. Bojan Dobovšek je bil izvoljen za predsednika Akademskega zbora UM FVV, izr. prof. dr. Katja 
Eman pa je bila izvoljena za namestnico predsednika Akademskega zbora UM FVV, in sicer za obdobje 
4 let, od 4. 12. 2023 do 3. 12. 2027. 
 
Pisno poročilo o volitvah predsednika in namestnika Akademskega zbora UM FVV je priloga zapisnika. 
 

AD 4 
Varovanje osebnih podatkov 
Pooblaščenec za varstvo osebnih podatkov UM izr. prof. dr. Miha Dvojmoč je člane Akademskega 
zbora UM FVV opozoril na glavne določbe in zaveze s področja varovanja osebnih podatkov. 
Pedagoške delavce je opozoril na ustrezno uničevanje izpitnih pol, prav tako je opozoril, da je 
potrebno popisati vse evidence, ki jih posamezniki vodijo (npr. v povezavi z organizacijo konferenc, 
dogodkov ŠS ipd). V kolikor imajo posamezniki takšne evidence, morajo to sporočiti tajniku fakultete, 
da jih ustrezno popiše. Po kratki razpravi je bil sprejet sklep: 
SKLEP 4: 
Člani Akademskega zbora UM FVV so se seznanili z določbami s področja varovanja osebnih 
podatkov. 
 

AD 5 
Informacije vodstva  
Dekan prof. dr. Igor Bernik je povedal, da projektiranje temeljite rekonstrukcije stavbe poteka 
skladno s terminskim planom. Avgusta je bila vložena dokumentacija za izdajo gradbenega 
dovoljenja, ki ga pričakujemo v roku dveh mesecev. Izdano je bilo gradbeno dovoljenje za izgradnjo 
vmesnega zidu, ki bo ločil FVV in MNZ stavbo. Odprto pa je vprašanje glede financiranja. V mesecu 
maju je bil potrjen DIIP, v katerem je bilo, skladno z navodili vodstva UM, zapisano, da se investicija 
financira iz proračunskih sredstev MVZI. V avgustu so nam člani vodstva UM povedali, da v proračunu 



 

 

za leti 2024 in 2025 ni na voljo sredstev za financiranje naše investicije. Po izdaji gradbenega 
dovoljenja bomo tako intenzivno iskali način financiranja, ki bo omogočil začetek gradbenih del čez 
eno leto. 
 
Prodekan za kakovost in razvoj prof. dr. Andrej Sotlar je kot vodja doktorskega študijskega programa 
povedal, da je interes za vpis na DR program velik, vpisanih imamo 5 kandidatov in s tem zapolnjena 
vsa vpisna mesta. Slabše stanje pa je pri prehodnosti študentov v višji letnik. Na svetu doktorske šole 
je bila odprta razprava o pravilniku o doktorski šoli, in sicer je predlagano zvišanje pogojev, ki jih 
mora izpolnjevati kandidat za mentorja. Podan je bil tudi predlog, da bi dispozicijo na sejah doktorske 
šole predstavljali kandidati sami in ne več mentorji.  
Prof. dr. Andrej Sotlar je povedal, da v kratkem dobimo rezultate študentskih anket, ki jih bodo v 
nadaljevanju preučili tudi vodje študijskih programov in opažanja zapisali v samoevalvacijska poročila 
programov. 
 
Prodekanica za raziskovalno in mednarodno dejavnost izr. prof. dr. Kaja Prislan Mihelič je opozorila, 
da so vsi raziskovalci zavezani k objavljanju v skladu z načeli odprte znanosti. Raziskovalni podatki 
morajo biti dostopni, zaprti so lahko le, če je to nujno z vidika narave podatkov. O tem je potekala 
razprava tudi na raziskovalnem zajtrku UM, v bodoče pa bodo na to temo izvedeni tudi inšpekcijski 
pregledi. Dr. Prislan Mihelič je povedala, da se vseh raziskovalnih zajtrkov UM udeležita ali ona sama 
ali Petra Bajc, tako da se lahko zaposlen pri njima pozanimajo glede vsebine razprave, če bi koga to 
zanimalo. 
Dr. Prislan Mihelič je povedala, da smo pripravili Navodila za koriščenje raziskovalnih sredstev z idejo, 
da bi čim bolj poenotili postopke najave porabe raziskovalnih sredstev. Navodila bodo zaposleni v 
kratkem prejeli po elektronski pošti. Predstavila je tudi informacije o projektih, ki se izvajajo na FVV. 
Povedala je, da bomo začeli s prakso skupnih sestankov za vodje/koordinatorje projektov, ki se 
izvajajo na FVV, da bi si ti lahko delili izkušnje, dobre prakse. Prvi sestanek je predviden v začetku 
naslednjega leta. 
 
Dr. Prislan Mihelič je povedala, da je prišlo do reorganizacije na področju vodenja mednarodne 
dejavnosti. Imenovani sta bili dve Erasmus koordinatorici, in sicer dr. Kaja Prislan Mihelič in dr. Ajda 
Šulc, izvajanje administrativne podpore pa je prevzela Maja Loknar. Pri aktivnostih s področja 
mednarodne dejavnosti pa pomagata tudi dva študenta tutorja, Nejc Kotnik in Ana Jovanovska. 
Planirane so tedenske govorilne ure, ki jih bodo izvajali študenti v mednarodni pisarni, prav tako je 
planirana uvedba t.i. buddy sistema. Spremenjen je bil osnovni elektronski naslov, preko katerega se 
komunicirajo vse zadeve z navedenega področja, in sicer je ta po novem: erasmus.fcjs@um.si.  
V prvem semestru študijskega leta 2023/2024 na FVV pride 11 študentov iz tujine. Ko bo zaključen 
seznam predmetov, ki se izvajajo za Erasmus študente, bodo nosilci predmetov o tem obveščeni. 
Prosila je vse, ki bodo izvajali predmete, da Erasmus študente kontaktirajo v roku 1 tedna po prejemu 
informacije o izboru predmeta ter jim sporočijo termine predavanj. Prvo srečanje naj bo izvedeno do 
konca oktobra. 
V prvem semestru gre v tujino 8 FVV študentov. V primeru, ko študent želi v tujini opravljati 
raziskovalno delo in zato želi priznanje ECTS točk, mora imeti pred odhodom potrjeno dispozicijo in 
načrt dela. Ko se študent vrne iz tujine, mu mora mentor priznati opravljeno raziskovalno delo.  
Dogovarjamo se za podpis sporazuma s fakulteto iz Uzbekistana in Dublina, ureja se tudi razširitev 
Erasmus sporazuma z univerzo La Laguna v Španiji, s čimer se bo odprla možnost izmenjav študentov 
(študent mora za odhod v Španijo imeti potrdilo o znanju španskega jezika). Dr. Prislan Mihelič je 
povedala, da se spodbuja predvsem izmenjava strokovnih delavcev. 
 
Prodekanica za izobraževalno dejavnost doc. dr. Maja Modic je povedala, da je število vpisanih 
študentov primerljivo z lanskim letom, z izjemo UNI programa, kjer na rednem študiju prvič nimamo 
zapolnjenih vseh vpisnih mest. V letošnjem letu imamo veliko študentov vpisanih po merilih za 

mailto:erasmus.fcjs@um.si


 

 

prehode. Opozorila je na primerno obravnavo študentov s posebnim statusom – v kolikor niso 
prepričani glede prilagoditev, je predlagala, da se obrnejo na Barbaro Čuvan. 
Dr. Modic je opozorila tudi na ustrezno umeščanje izpitnih rokov za izredne študente. Pri tem je 
potrebno paziti, da imajo študenti dovolj časa med izpitnim rokom za izredne študente in rednim 
izpitnim rokom. Pozvala je, da se predavanja in vaje prestavljajo le v nujnih primerih.  
Dr. Modic je povedala, da v jeseni pričakujemo obisk notranjih evalvatorjev, ki bodo presojali vse 
študijske programe FVV, razen DR.  
 
Dekan je dodal, da smo v preteklosti prejeli očitke študentov, da se urnik preveč spreminja. Glede na 
podatke o prijavah na študijske programe, predvsem UN program, bo potrebno okrepiti promocijske 
aktivnosti. Povedal je, da bo za zaposlene 30. 11. in 1. 12. 2023 organizirana strokovna ekskurzija v 
Sarajevo, za katero bomo prijavili vlogo za sofinanciranje. Zahvalil se je vsem, ki so sodelovali pri 
organizaciji dogodkov ob 50. obletnici fakultete. 
 
Dekan je povedal, da z dnem 25. 9. 2023 Mirče Milenkov zaključuje mandat prodekana za študentska 
vprašanja, to funkcijo pa z dnem 26. 10. 2023 prevzema Nejc Kotnik. Mirče Milenkov se je zahvalil 
vsem zaposlenim za dobro sodelovanje in jih pozval k večji udeležbi na dogodkih ŠS FVV. 
 
Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 5: 
Člani Akademskega zbora UM FVV so se seznanili z informacijami vodstva UM FVV. 
 

AD 5 
 
Predlogi in pobude 
Vodja knjižnice Barbara Erjavec je povedala, da morajo visokošolske knjižnice v skladu z določili 
Pravilnika o pogojih za izvajanje knjižnične javne službe izpolnjevati pogoje, med katerimi je tudi  
pogoj »Dostopnost študijskega gradiva«. Knjižničarki pregledujeta sezname literature iz učnih 
načrtov. V naslednjem letu bo potrebno priskrbeti manjkajoče gradivo ali pa urediti seznam literature 
v učnih načrtih. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 14.45. 
 
 
Zapisala:  
Anja Zahirović      
                                                                                                      Prof. dr. Bojan Dobovšek                                                                                                            

 Predsednik Akademskega zbora UM FVV     
                                                                                                                                         


